
 

 

 

Konferencia Obvodnej poľovníckej komory Čadca 
  

1 

 

 

Z á p i s n i c a  K/2018 
 

z Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca, dňa 12. apríla  2018 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny - na konferenciu bolo pozvaných 41 delegátov a 10 

členovia predstavenstva OPK 

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie. 

2. Návrh a schválenie programu. 

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

4. Správa o činnosti Predstavenstva OPK Čadca od ostatnej konferencie. 

5. Správa o plnení rozpočtu za rok 2017. 

6. Návrh rozpočtu  OPK na rok 2018 

7. Správa Dozornej rady OPK Čadca. 

8. Správa Obvodnej disciplinárnej komisie OPK Čadca.  

9. Diskusia. 

10. Návrh na uznesenie. 

11. Záver. 

 

K bodu 1./  Zasadnutie Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca otvoril a viedol 

predseda OPK Čadca Ing. Alojz Riško  privítal prítomných delegátov konferencie a členov 

predstavenstva OPK. Konštatoval, že prítomných je 29 delegátov (70,71% účasť) 

a konferencia je uznášaniaschopná. 

K bodu 2./  Ing. Riško   oboznámil prítomných s navrhnutým programom konferencie a dal 

ho odsúhlasiť. Program bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 3./  Po prednesení návrhu na zloženie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

a zapisovateľa vyzval Ing. Riško  delegátov k hlasovaniu na schválenie predneseného návrhu. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Ing. Masarik Marián  a Kultán Jozef. Hlasovaním 

boli overovatelia jednomyseľne schválení. 

       

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Malovec Ján -predseda, Suran Milan a Koščal Ľubomír 

-členovia. Hlasovaním bola návrhová komisia jednomyseľne schválená.  

Návrh na zapisovateľku Ing.Eriku Kriakovú bol jednomysleľne schválený. 
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K bodu 4./   Správu o činnosti Predstavenstva OPK Čadca od uplynulej konferencie 

predniesol Ing. Riško. Správa je spracovaná písomne a tvorí prílohu č.1 zápisnice K/2018. 

Predseda OPK Čadca odovzdal ďakovný list p. Kubjatkovi, zástupcovi PZ Čadca-Horelica za 

spoluprácu pri organizácii uplynulej Chovateľskej prehliadky a výstavy trofejí v Čadci. 

Ďalej informoval o vypracovanej projektovej štúdii Poľovníckeho domu na Strelnici Zákopčie 

a prítomným bol materiál odovzdaný k nahliadnutiu a neskoršiemu vyjadreniu. 

K bodu 5./  Informáciu o plnení rozpočtu OPK Čadca za rok 2018 podal Ing. Ďurec. Materiál 

je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali poštou spolu s pozvánkou. Predstavil príjmovú 

a výdajovú časť jednotlivo za komisie OPK Čadca s odôvodnením niektorých rozdielov 

oproti plánovanej časti. Plnenie rozpočtu za rok 2017 je spracované písomne, tvorí prílohu č.2 

zápisnice K/2018.  

 

K bodu 6./  Ing. Ďurec predniesol návrh rozpočtu  na r. 2018 po položkách podľa príjmovej a 

výdavkovej časti rozpočtu. Návrh rozpočtu je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali 

poštou spolu s pozvánkou. Tvorí prílohu č.3 zápisnice K/2018. 

 

K bodu 7./  Predseda ODR v Čadci Ing. Milan Berešík predniesol prítomným správu zo   

zasadnutia ODR dňa 5.4.2018. Zo strany zúčastnených neboli k správe žiadne pripomienky. 

Správa  ODR je spracovaná písomne a je prílohou č.4  zápisnice K/2018. 

 

K bodu  8./  Správa ODK v Čadci nebola prednesená vzhľadom na neúčasť predsedu ODK 

JUDr. Pavla Šnajnára /zdravotné dôvody/. O prípadoch prejednávaných ODK Čadca 

v priebehu roka 2017 informoval prítomných predseda OPK Čadca.  

Správa o činnosti ODK bola doložená dodatočne, je prílohou č.5 zápisnice K/2018. 

 

K bodu 9./   Diskusiu otvoril predseda OPK Čadca a vyzval predsedu OHK k zhodnoteniu 

Chovateľskej prehliadky. 

Ing. Janek: informoval o priebehu chovateľskej prehliadky a výstavy trofejí v Čadci, 

poďakoval za výbornú spoluprácu a organizáciu členom PZ Čadca-Horelica ako aj Ing. 

Šutému za pripravenú výstavu. Podal štatistické zhodnotenie o stave u jednotlivých druhov 

zveri, medailových trofejách, nesprávnom love a plnení plánov. Konštatoval, že danielia 

a muflónia zver dosahuje v chove vynikajúce výsledky i napriek tomu, že nie je pôvodnou 

v revíroch Kysúc. Prítomným oznámil miesto nasledujúcej chov.prehliadky, ktorá sa bude 

konať v Zborove nad Bystricou. Vzhľadom k tendencii nárastu počtu trofejí budeme 

k podujatiu potrebovať priestrannejšie priestory. 
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Ing. Šutý:  zhodnotil nízku účasť poľovníkov na chov.prehliadke- najmä na otvorení. 

Podujatia sa zúčastnila aj verejnosť z okolitých okresov i zahraničia. Pozval na plánované 

podujatia, ktoré sú zverejnené na web stránke. Informoval aj o prezentácii poľovníctva Kysúc 

v rámci Dní Sv. Huberta vo Sv. Antone 2017. Apeloval na odber katalógov poľovníckymi 

organizáciami podľa stavu členskej základne. 

P.Kubjatko: V mene PZ Čadca-Horelica poďakoval za ocenenie. Poukázal na potrebu 

zváženia otvorenia podujatia v piatok, čo by sa prispelo k vyššej účasti. 

Ing. Berešík: ako predseda ODR zhodnotil vysoký podiel akcií na poli jednotlivých komisií 

ako aj náročnosť ich organizácie, čo sa nie vždy odrazí na účasti. 

JUDr. Šamaj:  ako člen projektového tímu „Poľovníckeho domu na Strelnici Zákopčie“ 

predniesol stručné zhrnutie o projekte, poukázal na nedostatky súčasného stavu chaty 

a zariadenia na strelnici a potrebu zriadenia komplexného systému centrály poľovníctva na 

Kysuciach. Dodal možnosti financovania: projekty EÚ, VÚC, dotácie, sponzorské príspevky 

ai. 

Ing. Riško:  navrhol zaslanie listu organizačným zložkám s požiadavkou o vyjadrenie, na 

základe zhodnotenia sa pristúpi ku konečnému rozhodnutiu. 

 

Úloha č.1:  Zaslanie listu organizačným zložkám k riešeniu problematiky Poľovníckeho domu 

a vyjadrením do 15.6.2018.                           T zaslania : ihneď 

                                             

Mgr. Paľuch: vyjadril súhlas s myšlienkou projektu, členskej základni je potrebné podať 

informáciu o financovaní. Účastníkov vyzval na spoluprácu s políciou pri riešení 

problematiky pytliactva.  

Ing. Riško: pred realizáciou bude potrebné vysporiadať pozemky v súkromnom vlastníctve 

ako aj vlastníctve LESY SR. 

Vzhľadom na to, že nik nemal ďalšie príspevky do diskusie ukončil tento bod jednania. 

 

K bodu 10./    Predseda OPK Čadca požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na 

uznesenie a dal prítomným priestor na vyjadrenie pripomienok a doplnenie návrhu. 

P. Kubjatko: súhlasí s myšlienkou objednania katalógov PZ/PS pre svojich členov 

v nasledujúcom období 

Ing. Masarik: akým spôsobom budú katalógy odovzdané členom 

Ing. Janek: v rámci návštevy chovateľskej prehliadky podpisom potvrdia prevzatie katalógu 

za svoje PZ/PS. 

Pripomienky delegátov boli zapracované do uznesenia, predseda OPK Čadca dal hlasovať za 

schválenie návrhu uznesenia z Konferencie OPK Čadca 2018. Návrh na uznesenie bol 

jednomyseľne schválený. Materiál je spracovaný písomne a je priložený k zápisnici. 
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K bodu 11./    Ukončenie konferencie vykonal Ing. Riško. Poďakoval prítomným za účasť, 

pozornosť a konštruktívnu diskusiu. 

 

          Predseda OPK Čadca                 Overovatelia zápisnice 

 

Ing. Riško Alojz    Ing. Masarik Marian   

                                   

 

                                                                        Kultán Jozef
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UZNESENIE  

Z KONFERENCIE OPK ČADCA KONANEJ DŇA 12. apríla 2018 V ČADCI 

 

A. Konferencia OPK schvaľuje: 

 

1. Program Konferencie 

2. Návrhovú komisiu: Malovec Ján-predseda, Koščal Ľubomír a Suran Milan-členovia 

3. Overovateľov zápisnice: Kultán Jozef, Ing. Masarik Marián 

4. Zapisovateľa: Ing. Erika Kriaková 

5. Správu o činnosti predstavenstva OPK Čadca od ostatnej konferencie 

6. Správu o plnení rozpočtu za r. 2017 

7. Návrh rozpočtu OPK Čadca na r. 2018 

8. Štúdiu návrhu centrálnej budovy strelnice, ktorú predloží OPK Čadca jednotlivým PZ, 

PS pre vyjadrenie súhlasu PZ a PS s realizáciou výstavby. 

 

B. Konferencia OPK berie na vedomie:  

  

1. Správu Obvodnej dozornej rady OPK Čadca 

 

C. Konferencia OPK ukladá: 

 

1.  Prostredníctvom štatutárnych zástupcov PZ a PS výrazne zlepšiť účasť členov PZ 

a PS na akciách organizovaných OPK Čadca.     

                                               T: trvale 

                                                        Z: Štatutárni zástupcovia poľovníckych organizácií 

 

 

2. Zaslanie listu z OPKP Čadca so žiadosťou o vyjadrenie jednotlivých PZ a PS ohľadom 

výstavby centrálnej budovy strelnice, pričom uviesť aj možnosť financovania tejto 

budovy. 

                                                              T na vyjadrenie: do 15.6.2018 

                                                             Z: Predseda OPK Čadca 

 

 

3. Zakúpenie katalógov z chovateľských prehliadok jednotlivými PZ a PS v počte podľa 

počtu členov. 

                                                  T: priebežne 

                                                             Z: Štatutárni zástupcovia poľovníckych organizácií 

          

 

Návrhová komisia :  

 

         Malovec Ján 

 

 

         Suran Milan 

 

 

         Koščal Ľubomír 

 


